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Steenwijk, donderdag 26 november 2020 

 
Onderwerp: Nieuwe vragen over meer woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland 
 
Geacht college van Steenwijkerland, 
 
In oktober 2018 heeft de fractie van de PvdA u vragen gesteld over de vraag naar 
woonwagenstandplaatsen binnen Steenwijkerland. 
 
U gaf in uw beantwoording aan dat er zich mensen hadden gemeld bij zowel de gemeente 
als bij Woonconcept, maar dat de behoefte nog niet geheel in kaart was. In navolging 
hierop antwoorde u het volgende: 
 
“In overleg met de woningcorporaties wordt de behoefte aan standplaatsen nader 
geïnventariseerd. Aan de hand van de uitkomsten wordt een vervolgtraject bepaald. 
Daarnaast wordt het gesprek aangegaan met woningzoekende woonwagenbewoners, 
waarbij gemeente en woningcorporaties gezamenlijk optrekken.” 
 
Inmiddels zijn er 2 jaren verstreken en lijkt het onderwerp woonwagenstandplaatsen te zijn 
vergeten. Er lijkt op dit moment ondanks uw toezegging dit met de woningbouwvereniging 
op te zullen pakken, geen vervolg aan gegeven te worden. Dit terwijl volgens een 
rondvraag van onze fractie onder de woonwagenbevolking in Steenwijkerland wel degelijk 
een grote vraag naar deze standplaatsen is, en er volgens hen ook een aantal gesprekken 
zijn geweest. 
Volgens uw beantwoording van 2018 heeft iedere inwoner het recht te wonen hoe hij of zij 
dit wil, het zij binnen zekere kaders. We mogen stellen dat woonwagens binnen deze 
kaders vallen. 
 
Na aanleiding van het uitblijven van verdere informatie aangaande de stand van zaken en 
een daarop aansluitend plan van aanpak hebben wij wederom de volgende vragen: 
 

- Bent u het met ons eens dat, na nu weer 2 jaar van stilstand, het tijd is voor actie op 
het gebied van nieuwe, extra standplaatsen voor woonwagenbewoners? 

- Is het standpunt van de gemeente Steenwijkerland gewijzigd sinds de 
beantwoording van de schriftelijke vragen van 2018? 

- Bent u in gesprek gegaan met de woonwagenbevolking en met Woonconcept over 
de vraag en aanbod van woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland? 

- Zo ja, tot welke uitkomsten is dit gekomen? 



 

 

Secretaris gemeenteraadsfractie 
PvdA Steenwijkerland 
 
Mathinus Wolters 
Preistingestraat 40 
8331DL Steenwijk 
 
mathinus.wolters@live.nl 
06 – 29 036 901 
 

- Heeft u, of Woonconcept, zoals aangegeven, een goede inventarisatie gedaan naar 
de werkelijke vraag woonwagenstandplaatsen binnen onze gemeente? 

- Zo ja, wat waren de uitkomsten van deze inventarisatie? 
- Is er een vervolgtraject ingezet met als doel te voldoen aan de uitkomst van deze 

inventarisatie? 
- Bent u bereid, bij gebleken behoefte, de aanleg van voldoende nieuwe 

standplaatsen mee te nemen in de aankomende prestatie afspraken? 
 

Wij zien uit naar uw reactie.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Fractie PvdA Steenwijkerland  
Jannes Mulder 


